
Årsmøde beretning 2011

Der var 12 medlemmer tilstede foruden bestyrelsen, hvoraf Uwe havde meldt 
afbud.

Jørn Eskildsen blev valgt til ordstyrer.

Jørn kunne konstatere at mødet var lovlig indvarslet.

Formand Søren Eller aflagde årsberetning.

• Til beretningen blev der knyttet en del kommentarer fra fremmødte 
medlemmer. De gik bl.a på synspunkter til Nationalpark Vadehavet og 
vindmølle service fra Havneby, Rømø.

• Dn’s stillingtagen til solenergi, geotermisk varme, havvindmøller.

Efter div. punkter blev årsberetningen godkendt.

Derefter valg til bestyrelsen, på valg var:

• Formand Søren Eller, genopstillede.

• Hans Tonnesen, genopstillede.

• Henrik Møller, genopstillede.

Alle tre blev genvalgt uden egentlig valghandling.

Suppleanter på valg:

• Joan H. Schmidt, genopstillede.

• Bo Tonnesen, genopstillede ikke.

• Ulla Østerberg, genopstillede.

• Klaus Jakobsen, stillede op.

Valgt blev:

• Klaus Jakobsen 1. suppl .

• Joan H. Schmidt 2. suppl.

• Ulla Østerberg 3. suppl.

Efterfølgende debat omkring DN Tønder’s  holdning til motorvejsprojektet. Passe 
på ikke afslå al udvikling/fremskridt på bekostning af ungdom.

Store naturhensyn skal naturligvis tages.

Derefter info om landsdelstræf den 19.11.2011, som afholdes i Middelfart.



Mødet sluttede kl. 22.00. 

Derefter konstituerede bestyrelsen sig

Søren Eller valgt til formand, Maj-Britt Petersen til næstformand da Uwe ikke 
ønskede posten. 

Referent vælges fra gang til gang.

Næste bestyrelsesmøde den 16.11.2011 kl. 19.30 Tønder Medborgerhus.


